
Protokół Nr 3

z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy, które odbyło się w dniu 15 stycznia 2019r. 

Posiedzenie trwało od godz. 1300' 1430 

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Pasoń Marek - przewodniczący
2. Wójcik Grzegorz - członek
3. BanasiakMarek -członek
4. Oleśkiewicz Wiktor - członek
5. Bielecki Kamil - członek

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: p. Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy, p. Dorota 
W róbel- Zastępca Wójta.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Marek Pasoń, powitał zebranych i poinformował, 
że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;

2. Przyjęcie planu pracy Komisji;

3. Zatwierdzenie kompetencji Komisji;

4. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2019 rok;

5. Sprawy różne;

6. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisii

Ad. 1 Przewodniczący komisji dokonał otwarcia posiedzenia stwierdzając kworum. Poddał 

pod głosowanie wniosek kto jest za nagrywaniem komisji Rady Gminy:

„ Za 1 głosy 

„ Przeciw 4 głosy

Przewodniczący komisji nie wyraził zgody na nagrywanie komisji.

Pan Wójt powiedział , iż jeżeli Komisja nie wyraża zgody na nagrywanie to ma prawo 

skorzystać z prawa nieuczestniczenia w posiedzeniu Komisji. P. Radosław Korzeniewski i 

P. Dorota Wróbel opuścili posiedzenie Komisji.



Ad. 2 Plan pracy komisji który przedstawił Przewodniczący komisji został przyjęty 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 3 Przewodniczący komisji odczytał kompetencje Komisji. Postawił wniosek kto jest za 

przyjęciem przedstawionych kompetencji dla Komisji Gospodarczej:

„ Za 5 głosów 

„ Przeciw 0 głosy

Komisja jednogłośnie przyjęła Kompetencje Komisji.

Ad.4 Członkowie komisji zapoznali się z projektem budżetu na 2019 rok. P. Marek Pasoń 

postawił wniosek do przegłosowania aby Komisja Gospodarcza decydowała i zatwierdzała 

środki inwestycyjne przeznaczone do ich ingerencji. Głosowanie:

„ Za 5 głosów 

„ Przeciw 0 głosy

Komisja jednogłośnie przyjęła stawiany wniosek.

Przewodniczący Komisji postawił kolejny wniosek odnośnie budżetu na 2019 rok, aby 

dokonać przesunięcia z Rozdziału 75075 Promocja jednostek samorządu terytorialnego 

kwoty 25 000, OOzł do Rozdziału 60016 Drogi publiczne gminne punkt Komisja 

Gospodarcza -  do dyspozycji Komisji Gospodarczej.

Głosowanie:

„ Za 5 głosów 

„ Przeciw 0 głosy

Komisja jednogłośnie przyjęła stawiany wniosek i przekazuje go do Komisji Budżetowej.

Po zapoznaniu i przedyskutowaniu tematu członkowie komisji jednogłośnie przyjęli projekt 

budżetu gminy na 2019 r. w części należącej do kompetencji komisji.



Ad. 5 W sprawach różnych komisja rozpatrzyła podanie p. Kamila Bieleckiego dotyczące 

obniżki diet radnych. Dodatkowo odczytano zapis:

„Radny za wykonywaną pracę na rzecz danej jednostki samorządu terytorialnego otrzymuję 

wynagrodzenie, które określa się jako dieta. Dieta którą otrzymują Radni pełni przede 

wszystkim funkcję rekompensaty za wynagrodzenie utracone w związku z nieobecnością 

Radnego w swojej pracy.” Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie kto jest za 

obniżeniem diet radnym. Głosowanie:

„ Za 1 głos 

„ Przeciw 3 głosy 

Wstrzymał się 1 głos

Komisja odrzuciła jednogłośnie wniosek o obniżenie diet Radnym.

Na tym protokół zakończono.

1. Pasoń Marek

2. Wójcik Grzegor

3. Banasiak Marek

4. Oleśkiewicz Wiktor i M , .........


